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Geachte heer Van de Kamp, 
 
 
Op 21 oktober jongstleden ontvingen wij uw brief met schriftelijke vragen, als bedoeld 
in artikel 37 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, over het project 
Harselaartunnel. Graag beantwoorden wij deze vragen als volgt. 
 
 
Vraag 1. Vreest het college mogelijk niet terug te keren in de nieuw aan te treden coali-
tie van 2014?  
 
Antwoord:Het college kent geen vrees ten aanzien van dit project, maar ziet vooral 
grote mogelijkheden door op dit moment de juiste stappen te zetten. 
 
Vraag 2. Bent u met onze fractie van mening dat uit zowel het raadsvoorstel van 1 
oktober jl. als het persbericht, dat in de lokale media is verschenen, de conclusie kon – 
en mag - worden getrokken dat een mogelijke nieuwe halte op de lijn Amersfoort-
Apeldoorn zich nog steeds in de onderzoeksfase bevindt? En we dienaangaande mo-
gen verwachten dat het college zorgvuldig te werk gaat? 
 
Antwoord: Het aan de raad ter kennisneming voorgelegde ambitiedocument geeft vol-
doende aanleiding voor het college om zich maximaal in te spannen om een haalbaar-
heidsonderzoek uit te laten voeren. Wij stemmen dit met de provincie af, zodra de re-
sultaten bekend zijn, zal de gemeenteraad hierover worden geïnformeerd.  
 
Vraag 3. Welke ontwikkelingen heeft – in ieder geval - onze fractie tussen 1 oktober en 
18 oktober jl. mogelijk allemaal gemist? 
 
Antwoord: In het raadsvoorstel met betrekking tot de Harselaartunnel en de aanvullen-
de memo van 11 november zijn alle relevante gegevens opgenomen om te komen tot 
een goede afweging en besluitvorming.  
 
Vraag 4. Op welke kosten wordt door de NS geduid? Zijn dat andere kosten dan de € 
25 miljoen voor ondertunneling en/of het realiseren van een station/halte? 
 
Antwoord: Er is gesproken over de exploitatie van een mogelijke sprinterverbinding  
tussen Amersfoort en Apeldoorn. In het geval er sprake zal zijn van een niet rendabele 
verbinding, is het mogelijk dat er wel toe besloten wordt, maar dan moet een partij bij-
dragen aan de exploitatie. Op die kosten wordt gedoeld. Namens de gemeente is aan-
gegeven dat een gemeentelijke bijdrage in tijden van bezuinigingen een moeilijk on-
derwerp is. 
Bovenstaande staat volledig los van de dekking van de ondertunneling en is dan ook 
niet in het raadsvoorstel meegenomen.  



 

Blad 2  

Vraag 5. Hoe hoog worden de kosten überhaupt ingeschat van een halte, c.q. station 
door uw college? En wat is gangbaar in Nederland? 
 
Antwoord: Op basis van een aantal praktijkervaringen worden de realisatiekosten van 
een halte geschat tussen de € 7 miljoen en € 13 miljoen. Doorgaans worden deze kos-
ten door het Rijk gedragen. 
 
Vraag 6. De provincie is bereid de bijdrage met € 1 miljoen te verhogen mits de provin-
ciale weg wordt overgedragen aan de gemeente. De structurele beheerskosten gaan 
jaarlijks € 100.000 bedragen. Het college schrijft: “Omdat we beheerder worden van de 
huidige provinciale weg, bepaalt de gemeente in hoge mate de ontwerpregels en kan 
daardoor op verschillende punten meer tegemoet komen aan reële wensen van omwo-
nenden”. Moeilijke zin, hebben we het dan over kostenverhogende of kostenverlagen-
de effecten? Ook qua grondverwervingen? 
 
Antwoord: Met het in beheer nemen van de provinciale weg en de eigendomsover-
dracht kan de gemeente meer zeggenschap uitoefenen ten aanzien van het ontwerp 
en het toekomstig beheer. Soepelere ontwerpregels maken het mogelijk dat er soms 
andere ontwerpalternatieven uitgewerkt kunnen worden; ontwerpalternatieven die zo-
wel verkeerskundig als financieel technisch aantrekkelijker kunnen zijn. 
Het gegeven dat de provinciale weg wordt overgedragen aan de gemeente leidt zeker 
niet tot hogere kosten (voor de verwervingen). 
 
Vraag 7. Het college stelt voor de dekking van de nieuwe verbindingsweg te bekostigen 
uit de algemene reserves. Is daarmee de gedachte losgelaten dat er uit het „ontwikke-
lingsgebied Harselaar-Zuid‟, nu en in de toekomst, op geen enkele wijze een bijdrage 
voor de ontsluitingskosten van genoemd gebied, al dan niet gefaseerd, is te verwach-
ten? 
 
Antwoord: In de Nota Bovenwijkse Voorzieningen is bepaald in welke mate het „ontwik-
kelingsgebied Harselaar-Zuid‟ zal bijdragen aan de ontsluiting van Harselaar-Zuid. 
Daarnaast zijn een aantal andere ontwikkelingen benoemd die hieraan bijdragen. De 
aanleg van deze verbindingsweg zal in eerste instantie gedekt worden vanuit de alge-
mene reserve. De bijdragen op basis van de Nota Bovenwijkse Voorzieningen gaan 
normaliter naar de (nog in te stellen) voorziening „Bovenwijkse voorzieningen‟, in dit 
geval zullen deze bijdragen teruggestort worden in de algemene reserve. 
 
Vraag 8. Is het de bedoeling dat de nieuwe verbindingsweg uiteindelijk gaat aansluiten 
op de Scherpenzeelseweg? 
 
Antwoord: Het in december 2013 vast te stellen bestemmingsplan “Harselaar Zuid fase 
1a” vormt het uitgangspunt voor de verbindingsweg die in het kader van de Harselaar-
tunnel als omleidingsroute zal worden gebruikt.  
In het door de raad vastgestelde Gemeentelijk Verkeer- en Vervoerplan wordt onder 
Uitvoeringsprogramma / Uitvoering / Autoprojecten (pagina 111) melding gemaakt van 
de Oostelijke Rondweg Barneveld (een doortrekking van de Wesselseweg naar de 
Scherpenzeelseweg). Op dit moment zijn daar geen concrete plannen voor in voorbe-
reiding. Een aansluiting op de Scherpenzeelseweg maakt geen onderdeel uit van de 
voorgestelde omleidingsroute. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
drs. D. Bakhuizen                   dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris                                burgemeester 


